
SUBANG JAYA:Kerajaansedangmenelitiaspekkeselamatandalam

transaksimenggunakankaddebitbagisistem pembayarantolsecara

terbuka.

MenteriKerjaRaya,DatukSeriAlexanderNantaLinggiberkata,usahaitu

masih berada dalam fasa perbincangan sebelum ia dilaksanakan

sepenuhnyamenjelangSeptembernanti.

Initermasuk meminimumkan kadarrisiko menggunakan kad debit

sebagaialternatifpembayarandiplazatol,katanya.

“Kesemuaaspekkitanakpastikanrisikodalam kadarminimum...itu

sebabperbincanganambilmasakeranakitanakpastikanisu-isudan

kemungkinanmasalahtidakakanberlaku.Jaditidakbolehtergesa-gesa,”

katanya.



Beliau berkata demikian selepas hadirmembuattinjauan diPusat

PemantauanTrafikPersadaPLUSpadaRabu.

Mengulaslanjut,Alexanderturutmemberitahu,sebanyak12syarikat

konsesisetakatinitelahbersetujuuntukturutsertadalam pelaksanaan

sistem pembayarantolsecaraterbuka.

Sistem itujugakatanyaakanmelaluitempohpercubaansebelum dikuat

kuasapenuhpadaSeptember.

Antara lebuh raya terlibat termasuklah Lebuhraya Sungai Besi,

LebuhrayaBaruPantai,LebuhrayaBertingkatAmpang-KualaLumpur,

LebuhrayaKoridorGuthrie,danJambatanPulauPinang.

Dalam padaitu,beliauturutmenyentuhmengenaiperkembanganprojek

pelebaranlebuhrayadiJohor.

Ujarnya,perkara itu akan membabitkan perbelanjaan RM525 juta

membabitkanlaluanPasirGudangkeSedenakdenganpenambahan

satulorong.

“Projekinimemangadatempohmasaapabilakelulusandahdiberikan,

sekarang kerja-kerja awaljadikita serah kepada pihakPLUS untuk

laksanakannya,”jelasnyalagi.


